Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of following Special Purposes Company (SPC):

- iX Short-Term Treasury Bonds SPC Limited (IXT),

hereby, informs that on July 02, 2021, the Director of AIX FM Limited has approved the Supplementary Prospectus to the Prospectus dated October 05, 2020 of iX US Short-Term Treasury SPC Limited Exchange Traded Notes.

The main purpose of this Supplementary Prospectus is to terminate the payment of the Coupon Amount and use all dividends received from the Underlying ETF for payment of Expenses and/or reinvestment in the units of the Underlying ETF.

The effective date for the cancellation of the payment of the Coupon Amount is September 30th, 2021. Any investor which does not agree with this Supplementary Prospectus may sell its ETNs on AIX before this date.

Director,

AIX FM Limited

Zharas Mussabekov

Astana International Exchange Limited

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени следующей Компании Специального назначения (SPC):

- iX Short-Term Treasury Bonds SPC Limited (IXT),

настоящим сообщает, что 02 июля 2021 года Директор AIX FM Limited утвердил Дополнительный Проспект к Проспекту ценных бумаг iX Short-Term Treasury Bonds SPC Limited (IXT) от 05 октября 2020 года.

Основная цель этого Дополнительного Проспекта - прекратить выплату суммы купона и использовать все дивиденды, полученные от Базового ETF, для оплаты расходов и/или реинвестирования в акции Базового ETF.

Датой вступления в силу отмены выплаты купона является 30 сентября 2021 года. Любой инвестор, который не согласен с данным Дополнительным Проспектом, может продать свои ETN на AIX до этой даты.

M. M

Директор,

AIX FM Limited

Жарас Мусабеков